
     

Protokoll styrelsemöte  

Tid:   16 maj kl. 18.00 

Plats:   Ängås, Lerkil 

Närvarande:  Sebastian Arby (SA), Lennart Sugiardio (LS), Jonas Lansing (JL),  

   Ronny Norberg (RN), Håkan Ågren (HÅ) och Johan Gometz (JG). 

 

1. SA öppnande mötet.   

 

2. Beslutades att SA och RN i fortsättningen justerar styrelseprotokollen.   

 

3. Dagordningen godkändes.   

 

4. Föregående protokoll godkändes.     

 

5. JL rapporterade från Kungsbackalekens första sammandrag i Onsala. 

Två lag uteblev. Bra upplägg med spelschemat.  

Beachflaggorna dock inte levererade. RN informerar Peter Upphoff, HFF. 

Ett par lag hade överdrivet målfirande. 

Åsa IF har inte anmält lag till våren. Får därför stå över till hösten. 

Till nästa år bör vi inte ha sammandrag i samband med storhelg. Kullavik har  

fått många avbokningar.   

 

6. JL rapporterade om Domare.  

Ser bra ut med nya utbildade 9 mot 9-domare. 

Till kommande år behöver dock utbildningar genomföras tidigare på året. 

   

7. Inget att rapportera för tillfället från HFF/Kommunen.  

 

8. Lars Ekdahl har inte besvarat inbjudan till kvällens möte för att diskutera futsal.  

Därför bordläggs frågan tills vidare.   

  

9. GFF:s motioner diskuterades, bilaga 1-2. 

Beslutades att SA kontaktar HFF. 

Beslutades att SA och RN tar fram inbjudan till möte på Rydet 1/9 för  

medlemsföreningarnas herrsektioners ansvariga.    



10. Diskuterades vilken verksamhet KGFS ska bedriva, bilaga 3. 

Beslutades till nästa möte:  

JG och JL tar fram förslag på upplägg för ledarskapsutbildning för ungdomsledare. 

SA och HÅ tar fram förslag på träffar för ledare i respektive åldersgrupper. 

LS tar fram förslag på samordning och stöd för gemensamma utbildningar i Kungsbacka.  

 

11. Förslag till förändringar av styrelsearvode?   

Beslutades att inte föreslå förändring av styrelsearvodet till kommande årsmöte.  

 

12. Övrigt     

Beslutades att HÅ tar reda på vilka handlingar som årligen ska lämnas till Kommunen. 

Beslutades att RN driver frågan om uppdatering av fördelningsmallen för konstgrästider.  

JL informerade att Gothia Cup i år har 50 nationer i stället för normalt ca 80 men antal 

anmälda lag är fler. De blir 11 planer på KSC. 

 

13. Nästa möte  

29/6 kl. 18.00 hos Kungsbacka IF.    

 

 

 

 

Ronny Norberg                                   Sebastian Arby 

sekreterare                                    ordförande 

 

 

 


